
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 8. juni 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1235 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 1235:  

”Ministeren bedes få Sundhedsstyrelsen til at redegøre for, om det er korrekt for-

stået, at alle patienter som ellers ville være henvist til lavdosis CT nu henvises til 

kræftpakken, uanset måske at patienterne ikke opfylder kriterierne herfor.” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for min besvarelse anmodet om bidrag fra Region Midtjylland.  

 

Jeg vil på den baggrund besvare spørgsmålet snarest efter, at bidraget er modtaget,  

og forventer at kunne gøre dette primo juli 2020 

 

 

Med venlig hilsen 
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